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ZAPISNIK 
SA 10. SJEDNICE VMO PEĆINE 

10. sjednica VMO Pećine održana je 28. veljače  2024. (srijeda) s početkom u 16:30 sati u prostorijama 
MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Vlasta Pesaresi-Grabovac, članica VMO 
- Sanjin Kuljanić, član VMO 
- Ivan Lucić, član VMO 
- Anita Bistričić, tajnica MO 

 
Usvajanje zapisnika sa  9. sjednice VMO Pećine održane 30. siječnja 2024. godine 
      ● Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Željko Ševerdija i predložio sljedeći dnevni red:  
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Izvještaj sa Sastanka Koordinacije sušačkih MO-a od 01. veljače 2024. 
2. Komunalna problematika 

           -Pojašnjenje razloga neprihvaćanja ograđivanja dijela Parka Nike Katunara na  
            Plumbumu od strane Konzervatorskog odjela u Rijeci (postavljanje ograde) 

3. Razno 
           -predaja drugog dijela Poklon paketa ( od Sv. Nikole) 
           -najava izložbe u prostoru MO Pećine slikarice gospođe Zorović za lipanj     
            2024. godine 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1. 
Informaciju sa sastanka Koordinacije je dao član Vijeća Ivana Lucića, predstavnik VMO Pećine u 
Koordinaciji. Na sastanku su raspravljane teme: 

1. Odnos gradskih službi prema MO 
2. Zelene politike Grada 
3. Mrtvi kanal 



4. Aktivnosti oko terminala Brajdica 
Vezano za aktivnosti oko terminala izražena je nada da će se uskoro, kao što je riješen problem sa 
„svjetlosnim zagađenjem“, naći i rješenje za buku koja je naročito izražena po noći, odnosno u „trećoj 
smjeni“ od kasnih večernjih do ranih jutarnjih sati. 
 
Zaključak: 
     ● Vijeće MO Pećine primilo je informacije na znanje. 
 
 
AD 2. 
Član Vijeća gospodin Sanjin Kuljanić postavio je upit prema Konzervatorskom odjelu u Rijeci, radi 
pojašnjenja razloga zbog kojih nije prihvatljivo ograđivanje dijela Parka Nike Katunara na Plumbumu u 
Rijeci. Navedeni naslov nakon konzervatorske analize perivojne površine se očituje kako bi bio ispravan 
postupak pronalaženje prikladnije pozicije za dječje igralište, dovoljno udaljeno od prometa, krajobrazno 
uređeno te osigurano prema važećim standardima. Time bi se povijesnom perivoju vratila izvorna 
namjena, izgled i vrijednost te otvorila mogućnost konzervatorske obnove u punom smislu, a novo 
dječje igralište kvalitetnije bi moglo odgovoriti na sigurnosne zahtjeve djece. 
Vijećnik Sanjin Kuljanić je zadovoljan zaprimljenim odgovorom.  
 
Zaključak: 
    ● Vijeće MO Pećine jednoglasno je odlučilo da se pošalje još jedan dopis sa prijedlogom 
postavljanja živice kao prirodne barijere ( ograde) prema prometnici.  
 
AD 3.  
- Nepodijeljeni poklon paketi (preostali paketi) donirati će se udruzi CEKADE za korisnike programa 

MOJE MJESTO POD SUNCEM.     
 
- Predsjednik Vijeća MO, gospodin Željko Ševerdija dogovorio je predstavljanje slikarskih radova, 

gospođe Zorović,  u prostorima MO Pećine tijekom svibnja ili lipnja, u namjeri da ih predstavimo 
našim građanima.  

 
Zaključak: 
  ● Vijeće MO Pećine primilo je informacije na znanje. 
 
 
Sjednica je završila u 18:30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 
 
                       Anita Bistričić                                                             Željko Ševerdija 
 
 
 

    
 


